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2- PROCEDIMENT LEGISLATIU 
COMÚ 

2.2 Proposicions de llei 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 14 de 
novembre del 2007, exercint les atribucions que li 
confereix l'article 80 del Reglament del Consell 
General, ha acordat a demanda de la M. I. Sra. 
Conxita Marsol Riart, presidenta del Grup 
Parlamentari Liberal, prorrogar el termini per a la 
presentació d’esmenes a la Proposició de llei de 
fundacions. El nou termini finalitza el dia 4 de 
desembre del 2007, a les 17.30h. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

3- PROCEDIMENTS ESPECIALS 

3.2.2 Proposicions de llei qualificada 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 14 de 
novembre del 2007, exercint les atribucions que li 
confereix l'article 80 del Reglament del Consell 
General, ha acordat a demanda de la M. I. Sra. 
Conxita Marsol Riart, presidenta del Grup 
Parlamentari Liberal, prorrogar el termini per a la 
presentació d’esmenes a la Proposició de llei de 
modificació de la Llei qualificada del règim 
electoral i del referèndum, del 3 de setembre de 
1993. El nou termini finalitza el dia 4 de desembre 
del 2007, a les 17.30h. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

4- IMPULS I CONTROL DE 
L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 14 de 
novembre del 2007, ha examinat la pregunta amb 
resposta escrita del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Enric Tarrado Vives, president del Grup 
Parlamentari CDA + Segle XXI, per escrit de data 
14 de novembre del 2007, relativa al patrimoni de 
Casa Rossell d’Ordino, i d’acord amb els articles 18 
i 129 del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 1205). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la M. I. Sindicatura 
El M. I. Sr. Enric Tarrado Vives, president del Grup 
Parlamentari CDA + Segle XXI, en base al que 
disposa l’article 129 del Reglament del Consell 
General, formula al M. I. Govern la pregunta que tot 
seguit s’exposarà per tal que sigui contestada en 
resposta escrita. 

Pregunta 

Han transcorregut ja forces anys des que el Govern 
va assumir tant la titularitat dels béns de l’herència 
de Casa Rossell d’Ordino com la responsabilitat de 
gestionar el referit patrimoni. En aquest sentit, 
volem demanar informació relativa a l’administració 
d’aquest patrimoni, per tal de conèixer quines 
inversions s’hi han fet i quines relacions contractuals 
(del tipus que siguin) s’han establert sobre els béns i 
drets que componen el patrimoni de Casa Rossell. 
Pel motiu que s’acaba d’exposar preguntem: 

En quina situació patrimonial es troba avui el 
patrimoni de Casa Rossell d’Ordino: quines són les 
inversions que s’hi han realitzat, quins béns i drets el 
componen i quines obligacions recauen sobre 
l’esmentat patrimoni? 

Andorra la Vella, 14 de novembre de 2007 

Enric Tarrado Vives 

 



4 Butlletí del Consell General  –  núm. 54/2007  –  Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

4.4.3 Preguntes urgents 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 14 de novembre 
del 2007, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 
Govern presentada per la M. I. Sra. Mariona González 
Reolit, consellera general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, per escrit de data 13 de novembre del 
2007, relativa al protocol d'actuació als centres 
escolars per als alumnes amb al·lèrgies i/o 
intoleràncies alimentàries i, d'acord amb els articles 129 
i 131 del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-la a tràmit, atorgar-li la declaració d'urgència i 
ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1195). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
La sotasignada, consellera general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, formulo la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 
davant el Ple del Consell General. De conformitat 
amb l’article 131 del mateix Reglament, sol·licito que 
aquesta pregunta obtingui la declaració d’urgència. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al 
protocol d’actuació als centres escolars per als 
alumnes amb al·lèrgies i/o intoleràncies alimentàries. 

El passat 7 de novembre en la seva compareixença 
davant la Comissió Legislativa d’Educació, Recerca, 
Cultura i Esports, la Sra. Roser Bastida, ministra 
d’Educació, Formació Professional, Joventut i 
Esports, ens va parlar del protocol d’actuació als 
centres escolars per als alumnes amb al·lèrgies i/o 
intoleràncies alimentàries. El Govern va adoptar 
aquest protocol per, tal i com va dir el passat mes de 
juny l’oficina del Portaveu, garantir la seguretat dels 
infants i el principi de no-discriminació per 
promoure actituds integradores. 

Efectivament en l’exposició de motius d’aquest 
protocol es diu: “Aquest protocol té com a objectiu 
informar i establir normes d’actuació en l’atenció als 
nens al·lèrgics i/o amb intoleràncies alimentàries que 
tenen en compte la seguretat dels infants, els criteris 
de no-discriminació i una dieta equilibrada. Aquest 
protocol proposa 4 opcions: 

Que el nen dini fora de l’escola, que el nen porti el dinar 
preparat de casa (recomanat en el cas de nens 
multial·lèrgics), que la cuina del menjador escolar prepari 
els àpats específics i finalment que es contracti una 

empresa de servei d’àpats amb menús especialitzats. En la 
decisió de qualsevol de les opcions proposades hi 
intervenen els pares, el centre educatiu i l’APA 
(responsable de la cuina dels menjadors escolars) i caldrà 
que l’opció elegida es demostri que pot ser viable.”. 

En un primer moment, semblava que tot aniria bé ja 
que el dia 11 de juliol l’Associació de Pares 
d’Alumnes de l’Escola Andorrana (APAEA) i les 
dues associacions que representen els afectats per 
intoleràncies i al·lèrgies alimentàries, van escollir 
una empresa de serveis d’àpats perquè es fes càrrec 
dels menús especials.  

A partir d’aquest fet, com si d’un serial es tractés, hem 
pogut anar seguint a través de la premsa tota una sèrie 
de fets, que si les vacances deixen en suspens la gestió 
dels menús especials, que si el cost dels menús 
especials duplica el dels convencionals, que si els 
centres del sistema Espanyol i Francés garanteixen els 
àpats especials, que si l’Escola Andorrana començarà 
el curs sense servei de càtering, que si l’Associació de 
Pares de l’Escola andorrana es desvincula totalment 
del servei de càtering... 

En definitiva i de moment, la realitat és que el servei 
de càtering el fa una empresa que no va ser 
l’escollida per consens el passat 11 de juliol, que els 
pares s’han d’espavilar i contractar-la i pagar-la 
directament, sense que l’APAEA se’n vulgui fer 
càrrec i, finalment, que aquests menús costen a 
aquests pares quasi 3 euros més que a la resta de 
pares, sense que quedi clar a qui pertanyen les 
responsabilitats en el cas d’algun accident. 

Finalment en la seva compareixença la Sra. Roser 
Bastida va parlar de l’organització d’una taula de 
diàleg amb tots els actors implicats, (les associacions 
implicades, les associacions de pares, els delegats dels 
diferents ensenyaments, els directors dels ministeris 
implicats i el Col·legi de Metges) per tal de fer el 
seguiment i l’avaluació del protocol per decidir 
quines millores o quins canvis s’hi ha d’aportar. 

Atès l’exposat, demano al Govern: 

Vist que aquest protocol no compleix els criteris pels 
quals el va adoptar el Govern, ja que els drets dels 
infants amb problemes al·lèrgics varien en funció 
sobretot de la voluntat de les diferents associacions 
de pares, que aquests nens han de pagar més del 
doble pels menús especials i per tant, no se’ls hi 
garanteix el criteri de no-discriminació, pensa el 
Govern convocar aquesta taula de diàleg amb tots 
els actors implicats per tal de fer les millores 
necessàries i urgents que a totes vistes requereix 
aquest protocol i la seva aplicació? 

Casa de la Vall, 13 de novembre de 2007 

Mariona González Reolit  
Consellera general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata 
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 14 de 
novembre del 2007, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 
Conxita Marsol Riart, presidenta del Grup 
Parlamentari Liberal, per escrit de data 13 de 
novembre del 2007, relativa al Reglament del Cos 
de Bombers i, d'acord amb els articles 129 i 131 del 
Reglament del Consell General ha acordat admetre-la 
a tràmit, atorgar-li la declaració d'urgència i ordenar la 
seva publicació, (Reg. Núm. 1201). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

Conxita Marsol Riart, en qualitat de presidenta del 
Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, compareix davant de la 
Sindicatura, i passa a formular la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral 
davant el Ple del Consell General. 

Han estat nombroses les notícies aparegudes a la 
premsa d’Andorra durant els darrers dies en relació 
amb una reestructuració del Cos de Bombers i 
l’aprovació d’un Reglament provisional per part del 
Govern. 

Del seguiment d’aquestes notícies sembla 
desprendre’s que hi ha hagut un seguit de reunions 
entre representants del Cos de Bombers i el ministre 
d’Interior i més concretament amb el mateix 
ministre, als efectes de consensuar un text per 
regular “provisionalment” el funcionament d’aquest 
Cos fins que s’aprovi la llei. 

De la premsa també sembla que es desprèn que amb 
aquestes reunions no s’ha assolit un text de consens 
amb els representants de l’Associació de Bombers 
d’Andorra i que el ministre ha decidit no sotmetre 
aquest Reglament a l’aprovació del Govern. 

Davant d’aquesta situació es pregunta al Govern: 

- És cert que el ministre, com a conseqüència 
d’aquesta manca d’acord amb el Cos de Bombers, ha 
decidit no presentar al Govern aquest Reglament? 

Andorra la Vella, 13 de novembre de 2007 

Conxita Marsol Riart 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 14 de 
novembre del 2007, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Jaume Serra Serra, president suplent del Grup 
Parlamentari Liberal, per escrit de data 13 de 
novembre del 2007, relativa a l’organització de la 
mobilitat i la capacitat de la xarxa viària 
andorrana durant les jornades festives i, d'acord 
amb els articles 129 i 131 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d'urgència i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 1202). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

Jaume Serra Serra, en qualitat de president suplent 
del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, compareix davant de la 
Sindicatura, i passa a formular la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral 
davant el Ple del Consell General. 

Darrerament, els moments de major afluència de 
visitants al Principat han estat amb motiu de la 
Diada Nacional Espanyola, festivitat de la Mare de 
Déu del Pilar, i la festivitat de Tots Sants. 

Jornades com les esmentades han estat sovint 
referent de desbordament de les vies d’accés al 
Principat i en conseqüència de les pròpies vies i 
nuclis pel que discorre la vida quotidiana dels 
habitants d’Andorra. 

Les inversions en infraestructures i en elements per 
la millora de la mobilitat i el transport al país han 
estat importants en els darrers pressupostos i ho 
continuen sent en el que es troba a tràmit 
parlamentari. 

Atesos aquests punts es passa a formular la següent 
pregunta: 

- Quina valoració es fa de la capacitat de la xarxa 
viària andorrana així com de la capacitat 
organitzativa en relació a la mobilitat durant 
aquestes darreres jornades festives i quin ha estat el 
nombre de vehicles que ha suportat la xarxa 
comparat en situacions similars en anys anteriors? 

Andorra la Vella, 13 de novembre de 2007 

Jaume Serra Serra 
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 14 de 
novembre del 2007, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Enric Tarrado Vives, president del Grup 
Parlamentari CDA + Segle XXI, per escrit de data 
14 de novembre del 2007, relativa a la regulació del 
règim i l’activitat de les entitats financeres i de les 
entitats d’assegurances i, d'acord amb els articles 
129 i 131 del Reglament del Consell General ha 
acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la declaració 
d'urgència i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1206). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la M. I. Sindicatura 
El M. I. Sr. Enric Tarrado Vives, president del Grup 
Parlamentari CDA + Segle XXI, en base al que 
disposa l’article 131 del Reglament del Consell 
General, formula al M. I. Govern la pregunta, amb 
caràcter urgent, que tot seguit s’exposarà, per tal que 
sigui contestada en la sessió del Consell General del 
dia 15 de novembre de 2007. 

Pregunta 

En el decurs del darrer debat sobre l’orientació 
política del Govern, el nostre grup parlamentari va 
posar èmfasi en la important evolució que el sector 
financer ha experimentat durant els darrers anys. A 
la vegada, també vam remarcar la necessitat 
d’elaborar una legislació encaminada a protegir els 
clients del sector financer, tot assegurant l’adequació 
de la normativa als estàndards internacionals en 
matèria de supervisió financera. Segons el nostre 
criteri, aquesta necessitat de regulació afecta tant el 
sector bancari com les entitats financeres, no 
bancàries, d’inversió i de gestió de patrimonis, així 
com les companyies d’assegurança. 

Una vegada expressades aquestes consideracions, es 
formula la següent pregunta: 

En base a la proposta d’acord aprovada pel Consell 
General durant el darrer debat d’orientació política, 
demanem al Govern: 

en quin estadi es troba l’elaboració dels projectes de 
llei necessaris per a la regulació del règim i l’activitat 
de les entitats financeres i de les entitats 
d’assegurances? 

Andorra la Vella, 14 de novembre de 2007 

Enric Tarrado Vives 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 14 de 
novembre del 2007, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Jaume Bartumeu Cassany, president del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 14 
de novembre del 2007, relativa a l’aplicació a 
Andorra de la nova directiva europea sobre 
mercats d’instruments financers i, d'acord amb els 
articles 129 i 131 del Reglament del Consell General 
ha acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d'urgència i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 1209). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
Jaume Bartumeu Cassany, conseller general, actuant 
en aquest acte en qualitat de president del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposen els articles 129 i següents del Reglament del 
Consell General, passo a formular la següent 
pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
oral, davant el Ple del Consell General: 

Pregunta relativa a l’aplicació a Andorra de la 
nova directiva europea sobre mercats 
d’instruments financers. 

Motivació 
El dia primer de novembre va entrar en vigor a la 
Unió Europea una directiva sobre els mercats 
d’instruments financers (MIFID) amb l’objectiu 
declarat de convertir Europa en un mercat més 
atractiu pels inversors. 

Es tracta, al capdavall, de donar més transparència i 
seguretat als clients de les entitats financeres que 
adquireixen instruments financers. 

Atesa la greu problemàtica generada per la crisi de la 
financera VALORA SA, i mentre el Govern 
continua retardant la tramitació de les lleis que han 
de regular el sector de les entitats financeres no 
bancàries, es pregunta a Govern: 

Pensa el Govern promoure l’aplicació a Andorra de 
la nova directiva europea sobre mercats 
d’instruments financers? 

En els termes precedents queda formulada la 
pregunta al Govern que haurà de ser resposta 
oralment davant el Ple del Consell General. 
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Altressi dic 

D’acord amb el que disposa l’article 131 del 
Reglament del Consell General, demano que la 
pregunta més amunt formulada obtingui la 
declaració d’urgència. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Jaume Bartumeu Cassany  
President 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 14 de 
novembre del 2007, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Jaume Bartumeu Cassany, president del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 14 
de novembre del 2007, relativa a l’informe del 
MONEYVAL i la dimissió del responsable de la 
Unitat de Prevenció de Blanqueig i, d'acord amb 
els articles 129 i 131 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d'urgència i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 1210). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
Jaume Bartumeu Cassany, conseller general, actuant 
en aquest acte en qualitat de president del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposen els articles 129 i següents del Reglament del 
Consell General, passo a formular la següent 
pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
oral, davant el Ple del Consell General: 

Pregunta que es formula al Govern en relació a 
l’informe del MONEYVAL i la dimissió del 
responsable de la Unitat de Prevenció de 
Blanqueig. 

Motivació 
En les darreres setmanes s’ha rebut a Andorra el 
projecte d’informe del MONEYVAL, comitè del 
Consell d’Europa que segueix i avalua les polítiques 
de prevenció del blanqueig del diner dels estats 
membres de Consell d’Europa que no són membres 
del GAFI. 

L’esborrany de l’informe va ser adoptat en la 24a 
sessió plenària del MONEYVAL, reunit a Estrasburg 

del 10 al 14 de setembre del 2007. El Ministeri de 
Finances el guarda sota clau. 

L’informe posa en evidència nombroses mancances 
en la implantació a Andorra d’una política de 
prevenció i de lluita contra el blanqueig de diners. 

El MONEYVAL assenyala també la seva 
preocupació per l’absència de col·laboració entre 
l’UPB i l’INAF, la qual cosa ha portat ja, de moment, 
a la dimissió forçada del responsable de l’UPB, Sr. 
Jordi Pons. 

Davant d’aquesta situació es pregunta al Govern: 

Quines mesures pensa adoptar per a millorar la 
política de prevenció i lluita contra el blanqueig de 
capitals i com pensa millorar la relació institucional 
amb el Comitè MONEYVAL? 

En els termes precedents queda formulada la 
pregunta al Govern que haurà de ser resposta 
oralment davant el Ple del Consell General. 

Altressi dic 

D’acord amb el que disposa l’article 131 del 
Reglament del Consell General, demano que la 
pregunta més amunt formulada obtingui la 
declaració d’urgència. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Jaume Bartumeu Cassany  
President 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 22 de novembre del 2007, dijous, a les 
16.00h, se celebrarà a la Casa de la Vall, una sessió 
ordinària del Consell General, amb l'ordre del dia 
següent: 

1. Elecció d’un membre de la Comissió Permanent 
del Consell General. 

2. Examen i aprovació, si escau, de la Proposta 
d’aprovació de l’adhesió al Conveni sobre el 
reconeixement de les qualificacions relatives a 
l’ensenyament superior a la regió europea, fet a 
Lisboa l’11 d’abril de 1997. 

3. Presa en consideració, si escau, de la Proposició de 
llei de modificació de la disposició transitòria segona 
de la Llei 10/2003, del 27 de juny, de les finances 
comunals.  

4. Informe anyal del Raonador del Ciutadà 
corresponent a l’any 2006.  
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5. Examen i aprovació, si escau, del Projecte de llei 
relativa a la societat concessionària Centre de 
Tractament de Residus, SA. 

6. Examen i aprovació, si escau, de la Proposta 
d’aprovació de la ratificació del Conveni del Consell 
d’Europa per a la prevenció del terrorisme, fet a 
Varsòvia el 16 de maig del 2005. 

7. Examen i aprovació, si escau, del Projecte de llei 
per regularitzar provisionalment les quotes de 
participació transferides als comuns els anys 2006 i 
2007 segons els imports liquidats en els pressupostos 
de l’Administració general dels exercicis 2005 i 
2006, i de suplement de crèdit, per fer front als 
imports derivats de les regularitzacions provisionals 
dels exercicis esmentats. 

8. Examen i aprovació, si escau, del Projecte de llei 
de suplement de crèdit per finançar les despeses 
derivades de la regularització de les transferències als 
comuns de l’exercici 2005, un cop el Consell 
General ha aprovat la liquidació del pressupost de 
l’Administració general de l’exercici 2004. 

9. Examen i aprovació, si escau, del Projecte de llei 
de suplement de crèdit per finançar les despeses 
derivades de l’adquisició de material de 
telecomunicacions per al Departament de Policia.  

10. Examen i aprovació, si escau, del Projecte de llei 
de suplement de crèdit per finançar les despeses en 
concepte d’ajudes per a la conservació integrada, la 
restauració, el manteniment i la millora del 
patrimoni cultural, per donar compliment a l’article 
35, Ajuts públics, punt 1, de la Llei 9/2003, del 12 de 
juny, del patrimoni cultural d’Andorra. 

11. Examen i aprovació, si escau, de la Proposta 
d’acord instant el Govern a negociar amb la 
concessionària del Túnel d’Envalira unes condicions 
tarifàries especials pels habitants del Pas de la Casa i 
per a les persones que hi tenen el seu lloc de treball. 

12. Examen i aprovació, si escau, del Projecte de llei 
qualificada de modificació de la Llei qualificada 
d’immigració, del 14 de maig del 2002. 

13. Examen i aprovació, si escau, de la Proposició de 
llei qualificada de modificació de la Llei qualificada 
del règim electoral i del referèndum. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de novembre del 2007 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 
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